

Ref: MPC/MSX/2022/014

Subject: Virtual Discussion Session on the Unaudited Financial Results for the six months period ended 30.06.2022.

Date: 31st August 2022.

الموضوع: جلسة نقاشية إفتراضية حول البيانات المالية غير المدققة لفترة الست أشهر المنتهية في 30.06.2022

التاريخ: 31 أغسطس 2022م.

After compliments....,

تحية طيبة و بعد...،

Musandam Power Company SAOG would like to inform the investors and analysts that the Virtual Discussion Session for the Unaudited Financial Results for the six months period ended 30.06.2022 was held on 31st August 2022 at 10:00 am (Muscat time).

تود شركة مسندم للطاقة ش.م.ع.إع.إعلام المستثمرين والمحللين بأنه تم عقد الجلسة النقاشية الافتراضية لمناقشة النتائج المالية غير المدققة لفترة الست أشهر المنتهية في 30.06.2022 وذلك في 31 أغسطس 2022م في تمام الساعة ال 10:00 صباحاً (بتوقيت مسقط).

The video recording of the session is available in the company website and can be found in the below link:

سيكون الفيديو المسجل للجلسة متوفر في موقع الشركة و من خلال الرابط أدناه:

[Discussion Session on Unaudited Financial Results for the period ended on 30th June 2022 - VIRTUAL-20220831_095527-Meeting Recording.mp4](#)

[Discussion Session on Unaudited Financial Results for the period ended on 30th June 2022 - VIRTUAL-20220831_095527-Meeting Recording.mp4](#)



Yours sincerely,
Abdulhameed Al Jabri,
Investors Relationships Manager

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،
عبد الحميد الجابري،
مدير علاقات المستثمرين